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З  А  П  И  С  Н  И  К 

са 22. седнице Савета Високе школе струковних студија за образовање васпитача 

и тренера у Суботици, одржане дана 18.11.2024. године, са почетком у 14,30 часова 

просторија бр. 15. (зборница) 

 

Седници  су  присуствовали  чланови  Савета: Ненад Козомора, Тамара Ружић, 

Бранкица Јукановић, Теодора Илић, Жељко Драгичевић, Оливера Ушчумлић, Рената 

Пап, др Споменка Будић, др Јелена Вемић Ђурковић, Илдико Ђокић, спец, др Сања 

Николић, Ненад Јерковић, спец. Милана Челекетић Вукин, Јелена Ђукић, Јован 

Максимовић Попов, и Бојана Терзић  

Онлајн присутни: Бојана Терзић (16 чланова Савета). 

Остали  присутни: др Власта Липовац, директор Школе и Нада Лукић, секретар 

Школе  

 

Седницом је председавала је Илдико Ђокић, спец. председник Савета Школе.  

Констатовано је да за одржавање седнице и одлучивање постоји кворум, затим је 

замолила за сагласност за тонско снимање седнице за потребе записника која је 

једногласно и усвојена. 

Прочитан је предложени Дневни ред и предложена је допуна Дневног реда њса 

једном тачком Разматрање и усвајање Анекса уговора о закупу пословног простора. 

Дневни ред са допуном стављен на гласање те једногласно усвојен. 

 

 

Д  Н  Е  В  Н  И     Р  Е  Д 

 

 

1. Разматрање и усвајање Записника са електронске 21. седнице Савета Школе од 30-

31.10.2024. године бр. 1556-02/24, 

2. Верификација мандата члана Савета из реда студената, 

3. Разматрање и давање мишљења на Нацрт покрајинске скупштинске Одлуке о 

оснивању Академије васпитачких струковних студија у Новом Саду,  

4. Разматрање и усвајање Анекса уговора о закупу пословног простора, 

5. Разно 



Прва тачка Дневног реда, Разматрање и усвајање Записника са електронске 21. 

седнице Савета Школе од 30-31.10.2024. године бр. 1556-02/24. 

 ИлдикоЂокић, спец. констатовала је да је Записник достављен заједно са позивом 

са чијим садржајем су се присутни могли упознати, предлог је стављен на гласање и 

једногласно усвојен са 15 гласова ЗА и Савет Школе доноси 

 

ОДЛУКУ 

 

Усваја се Записник са електронске електронске 21. седнице Савета Школе од 30-

31.10.2024. године бр. 1556-02/24.  

  

Друга тачка Дневног реда, Верификација мандата члана Савета из реда студената. 

Председник Савета реч је предала Нади Лукић, секретару Школе која је упознала 

присутне да је члан Савета који је био именован испред реда студената Бојан 

Величковић завршио студије, студентски парламент је био у обавези да именује новог 

представника студената у Савету Школе, што је и учињено. Представик студената је 

Јован Максимовић Попов студент треће године студија смер, Струковни пословни 

информатичар. 

Овим је извршена верификација мандата члана Савета Школе из реда студената.  

 

Трећа тачка Дневног реда, Разматрање и давање мишљења на Нацрт покрајинске 

скупштинске Одлуке о оснивању Академије васпитачких струковних студија у Новом 

Саду. 

Председник Савета Илдико Ђокић, спец, предала је реч секретару Школе, која је 

констатовала да је нацрт Одлуке достављен са позивом и материјалом за седницу. 

Секретар је образложила нацрт Одлуке у којој се каже, да се уједињују две високе 

Школе, Висока струковна Школа за васпитаче из Новог Сада и ми, те се формира 

Академија васпитачких струковних студија у Новом Саду. Седиште Академије је у 

Новом Саду, са тим да ми постајемо високошколска јединица ван установе и немамо 

својство правног лица. Високе Школе у Србији су прешле у статус Академија пре пар 

година и немогуће је да један статус имају Високе Школе у Србији а други у 

Војводини, сада је дошао ред и на Високе Школе у Војводини. Оснивањем Академије 

губимо статус правног лица, што ће сада бити Академија, именује се в.д. председник 

Академије који ће имати задатак да уз привремени Савет донесу Статут, као и сва 

потребна акта и акредитују Академију како би у року од 6 месеци Академија стекла 

статус правног лица и била уписана у судски регистар. Ми смо дужни да дамо своје 

мишљење о овој Одлуци према Покрајинском секретаријату за високо образовање и 

научноистраживачку делатност која ће исто и размотрити, а коначну Одлуку ће донети 

Покрајинска скупштина вероватно у децембру месецу. Када та одлука постане 

правоснажна, губимо право потписа, престаје мандат директорима и престају са радом 

и Савет Школе као и Студентски Парламент. Имамо задатак да у року осам дана се 

изјаснимо о овом нацрту Одлуке а у колико се не изјаснимо сматраће да смо сагласни 

са истом. Затим је предала реч директору Школе др Власти Липовац Керић, која је 

укратко образложила да је потребно да дамо своје мишљење. Такође је објаснила да ми 

као установа на ово нисмо могли да утичемо и конкретно да се не миримо са том 

Одлуком да та висока Школа председава али тако је одлучено, јер ми као Школа са 

осам акредитованих програма, пет основних и три мастер програма, спајамо се са 

Школом која има два акредитована програма, један на основним и један мастер 

програм, такође простор Школе је у нашем власништву, док Школа у Новом Саду је у 

закупу простора. Затим је пренела да је Наставно стручно веће Школе размотрило три 

предлога а то су: прихватити Одлуку у целости,  други предлог је Прихватити Одлуку 

али захтевати промену назива због невидљивости студијских програма наше Школе и 



трећи предлог је био да се прихвати Одлука о основињу Академије, да се измени назив, 

као и да се тражи председавање Академијом.  

Ненад Јерковић је поставио питање, шта се дешава са запосленима, на шта је добио 

одговор да се запослени преузимају и потписује се нови Уговор о раду само са другим 

правним лицем. 

Секретар Школе Нада Лукић је обавестила присутне, да је Наставно стручно веће на 

основу предлога изнело своје мишљење, те је већина гласова била да се прихвати 

Одлука, али да се захтева промена назива, док је мањи број гласова био за трећи 

предлог где се сматра да Суботица треба да буде седиште Академије.  

Милана Челекетић Вукин као представник ненаставног особља изнела је став 

ненаставног осбља да се прихвати оснивање Академије, затражи промена назива као и 

да се предложи да седиште Академије буде у Суботици, затим је укратко образложила 

став и мишљење ненаставног особља. 

Ненад Козомора је изразио жаљење што локална самоуправа није имала могућности да 

утиче на доношење овакве Одлуке и изразио жаљење што град Суботица остаје без 

једне високошколске установе. Након кратке дискусије понуђена су три предлога за 

гласање а то су: 

1. Да се прихвати предлог Одлуке у целости, 

2. Да се Прихвати Одлука, са предлогом промене назива Академије због 

невидљивости студијских програма наше Школе, 

3. Да се прихвати Одлука о основињу Академије, промени назива, и седиште 

Академије. 

Чланови савета са четрнаест 14 гласова ЗА доноси   

 

 

ОДЛУКУ 

 

 

Прихвата се нацрт Одлуке, са захтевом промене назива у „Академију струковних 

студија“ због невидљивости студијских програма наше Школе. 

 

Четврта тачка Дневног реда, Разматрање и усвајање Анекса уговора о закупу 

пословног простора. 

Образложено је да се Анекс Уговора потписује сваке године из разлога што је 

основним Уговором утврђено да се цена закупа мења почетком сваке школске године у 

зависности од броја уписаних студената у високошколској јединици, и да је цена нешто 

већа од прошле године, јер је уписан већи број студената. Пошто није било додатних 

питања, предлог је стављен на гласање и једногласно донета   

 

 

ОДЛУКА 

 

Усваја се Анекс уговора о закупу пословног простора у високошколској јединици у 

Тутину. 

 

Седница завршена у 12,15 часова.         

            

                                                         Председник Савета 

                                          ИлдикоЂокић 

Записничар: 

ЈеленаЂукић           

   


